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Protokół nr 17/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

w dniu 25.09.2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Adrian Wenta  - Wicestarosta Lęborski, 

2. Arkadiusz Kąkol  - członek Zarządu Powiatu, 

3. Edyta Krefta  - członek Zarządu Powiatu, 

4. Jacek Perłak  - członek Zarządu Powiatu, 

5. Danuta Mikołajczyk - Sekretarz Powiatu, 

6. Halina Zielonka   - Skarbnik Powiatu. 

 

 

Wicestarosta Adrian Wenta powitał zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum 

oraz przedstawił następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego: 

− nr 15/2024 z dnia 11.09.2024 r. 

− nr 16/2024 z dnia 13.09.2024 r. 

2. Ustalenie wywoławczych stawek rocznego czynszu dzierżawnego do pierwszego przetargu 

ustnego nieograniczonego, dla nieruchomości położonych w obrębie Małoszyce gmina Nowa Wieś 

Lęborska. 

3. Wniosek Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemia Lęborska – Łeba w Lęborku  

z 3.09.2024 r. dotyczący finansowania zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej.  

Tytuł zadania: „Błękit rzeki dobrem Krainy” w wysokości 8600 zł.  

4. Wniosek Polskiego Związku Wędkarskiego Zarządu Okręgu w Słupsku z 9.09.2024 r.  

o udzielenie dotacji z budżetu Powiatu Lęborskiego na cele całorocznej ochrony wód 

powierzchniowych przed kłusownictwem i zanieczyszczeniami wód, zakupu niezbędnego sprzętu i 

wyposażenia poprzez zawarcie umowy użyczenia w wysokości 6000 zł (zakup łodzi). 

5. Przedstawienie potrzeb dotyczących dofinansowania zadań związanych z ochroną środowiska 

i gospodarką wodną przewidzianych do realizacji w 2025 roku. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zaopiniowania projektu  

pn. „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Cewice na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-

2031. 

7. Projekt zadań z preliminarzem finansowym na 2025 r., wynikających z „Programu krzewienia 

kultury fizycznej i sportu w powiecie lęborskim na lata 2021 – 2026” 

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących nr 1  w Lęborku do przyznania minimalnej stawki wynagrodzenia 

zasadniczego nauczyciela wyższej od ustalonej w przepisach wydanych na podstawie art. 30 ust. 5 pkt 

1 Karty Nauczyciela. 

9. Pismo Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej w Słupsku z prośbą o kontynuację współpracy  

i zawarcie nowej umowy najmu lokalu użytkowego znajdującego się w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 im. Stefana Żeromskiego  z siedzibą w Lęborku przy  

ul. Dygasińskiego 14 na działalność statutową. 

10. Wniosek Referatu Realizacji Inwestycji w sprawie zwiększenia planu wydatków na roboty 

dodatkowe (elektryka) BCU - kwota 48 330 zł. 

11. Pismo Dyrektora Centrum Obsługi Domów dla Dzieci w Nowej Wsi Lęborskiej  

w sprawie zwiększenia 1/2 etatu wychowawcy w Domu dla Dzieci "Siedlisko". 
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12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Lęborskiego na 2024 rok. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad 1) 

Zarząd przyjął protokół nr 15/2024 z 11.09.2024 r.  

 /4 głosy za/ 

 

Zarząd przyjął protokół nr 16/2024 z 13.09.2024 r.  

 /4 głosy za/ 

 

Ad 2) 

 Karolina Wilk, kierownik Referatu Ewidencji Gruntów i Budynków przedstawiła sprawę dot. 

ustalenia wywoławczych stawek rocznego czynszu dzierżawnego do pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego, dla nieruchomości położonych w obrębie Małoszyce gmina Nowa Wieś Lęborska. 

Poinformowała, że Wydział Geodezji proponuje ustalić wywoławczą stawkę czynszu dzierżawnego  

w wysokości 600 zł za 1 ha fizyczny dzierżawnego gruntu rocznie. 

Zarząd ustalił stawkę rocznego czynszu dzierżawnego do pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego, dla nieruchomości położonych w obrębie Małoszyce gm. Nowa Wieś Lęborska 

na kwotę 600 zł za 1 ha. 

/4 głosy za/ 

 

Ad 3) 

 Violetta Kurkiewicz Zajączkowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła 

wniosek Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemia Lęborska – Łeba w Lęborku z 3.09.2024 r. 

dotyczący finansowania zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej.  Tytuł zadania: 

„Błękit rzeki dobrem Krainy” w wysokości 8600 zł. Poinformowała, że Lokalna Organizacja 

Turystyczna Ziemia Lęborska-Łeba cyklicznie przeprowadza akcję „Błękit rzeki dobrem Krainy” 

polegającą na oczyszczaniu rzeki Łeby z odpadów mechanicznych na odcinku 50 km. Celem akcji jest 

utrzymanie wód pstrągowo-łososiowatych w czystości oraz poprawa wizerunku regionu - jako czystej 

Błękitnej Krainy. 

 Zarząd wyraził zgodę na sfinansowanie zadania „Błękit rzeki dobrem Krainy” 

prowadzonego przez Lokalną Organizację Turystyczną Ziemia Lęborska – Łeba w Lęborku 

w wysokości 8600 zł. 

/4 głosy za/ 

 

Ad 4) 

 Violetta Kurkiewicz Zajączkowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła 

wniosek Polskiego Związku Wędkarskiego Zarządu Okręgu w Słupsku o udzielenie dotacji na cele 

całorocznej ochrony wód powierzchniowych przed kłusownictwem i zanieczyszczeniami wód, zakupu 

niezbędnego sprzętu i wyposażenia w wysokości 6000 zł. Przekazała, że Zarząd Okręgu Polskiego 

Związku Wędkarskiego w Słupsku całorocznie zajmuje się ochroną wód powierzchniowych na terenie 

powiatu lęborskiego powierzoną Społecznej Straży Rybackiej. Celem zadania jest zmniejszenie,  

a nawet eliminacja kłusownictwa na wodach powiatu lęborskiego co wpływa na  umożliwienie 

swobodnej migracji ryb łososiowatych do odbywania tarła naturalnego. Działalność Społecznej Straży 



Protokół nr 17/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego z dnia 25.09.2024 r. Strona 3 

 

Rybackiej ma na celu zapobieganie i wykrywanie zanieczyszczeń wód powierzchniowych. Celem 

dofinansowania w wysokości 6000 zł jest zakup łodzi. 

 Zarząd wyraził zgodę na dofinansowanie w kwocie 6 000 zł zakupu łodzi dla Polskiego 

Związku Wędkarskiego Zarządu Okręgu w Słupsku do całorocznej ochrony wód 

powierzchniowych przed kłusownictwem i zanieczyszczeniami wód na terenie powiatu 

lęborskiego. 

 /4 głosy za/ 

 

Ad 5) 

 Violetta Kurkiewicz Zajączkowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła 

zestawienie potrzeb dotyczących dofinansowania zadań związanych z ochroną środowiska  

i gospodarką wodną przewidzianych do realizacji w 2025 roku. Wydział zaplanował do budżetu 

Powiatu na 2025 r. następujące zadania: 1) zabezpieczenie środków na walkę ze szrotówkiem 

kasztanowcowiaczkiem (usługa sprzątająca w celu przeprowadzenia akcji zgrabienia i wywozu liści 

26 sztuk kasztanowców oraz wykoszenia traw wokół drzew) – 3 500 zł, 2) zabezpieczenie środków 

finansowych na zadania związane z ochroną środowiska, powierzchni ziemi, wód, powietrza, przed 

hałasem oraz na zadania z zakresu geologii – 45 000 zł, 3) opracowanie „Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Lęborskiego na lata 2026-2031 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2032-

2037” – 15 867 zł, 4) czyszczenie rzeki Łeby z odpadów mechanicznych – 8 600 zł,  

5) termomodernizacja budynku ZSO nr 1 w Lęborku – etap II – 150 756,84 zł. 

 Zarząd wyraził zgodę na wydatkowanie środków w 2025 r. na zadania Wydziału Ochrony 

Środowiska zgodnie z przedstawioną propozycją. 

 /4 głosy za/ 

 

Ad 6) 

 Violetta Kurkiewicz Zajączkowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła 

projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zaopiniowania projektu pn. „Program 

Ochrony Środowiska dla Gminy Cewice na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-2031. 

Poinformowała, iż Zarząd Powiatu Lęborskiego pozytywnie zaopiniował już „Program Ochrony 

Środowiska dla Gminy Cewice na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-2030” w dniu  

19.06.2024 r. Autor opracowania, działając na mocy upoważnienia wystawionego przez Wójta Gminy 

Cewice, zwrócił się z prośbą o ponowne zaopiniowanie projektu pn. „Program Ochrony Środowiska 

dla Gminy Cewice na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-2031". W niniejszym dokumencie 

nastąpiła zmiana okresu obowiązywania o jeden rok. W dokumencie nie zmieniono celów, kierunków 

interwencji ani zadań. Uaktualniono dane o stanie środowiska, które były dostępne w późniejszym 

okresie. 

 Zarząd podjął uchwałę nr 46/2024 w sprawie zaopiniowania projektu pn.: „Program 

Ochrony Środowiska dla Gminy Cewice na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-2031". 

 /4 głosy za/ 

 

Ad 7) 

 Ewa Burak, naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła projekt zadań  

z preliminarzem finansowym na 2025 r., wynikających z „Programu krzewienia kultury fizycznej  

i sportu w powiecie lęborskim na lata 2021 – 2026”. Poinformowała, że Powiatowa Rada Sportu 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt oraz preliminarz finansowy.  
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 Zarząd przyjął projekt zadań wynikających z Programu na rok następny wraz  

z harmonogramem realizacji i preliminarzem finansowym, zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

 /4 głosy za/ 

 

Ad 8) 

 Ewa Burak, naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

nr 1  w Lęborku do przyznania minimalnej stawki wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela wyższej 

od ustalonej w przepisach wydanych na podstawie art. 30 ust. 5 pkt 1 Karty Nauczyciela. 

Poinformowała, że 18.09.2024 r. dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku zwrócił 

się z wnioskiem o upoważnienie do przyznania minimalnej stawki wynagrodzenia zasadniczego 

nauczyciela wyższej od ustalonej w przepisach wydanych na podstawie art. 30 ust. 5 pkt 1 Karty 

Nauczyciela, dla nauczycieli specjalistów prowadzących zajęcia w szkole w ramach Programu 

CYBER.MIL z klasą. Podjęcie przedmiotowej uchwały jest niezbędne do realizacji zajęć w ramach 

Programu CYBER.MIL z klasą. 

 Zarząd podjął uchwałę nr 47/2024 w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 1  w Lęborku do przyznania minimalnej stawki wynagrodzenia 

zasadniczego nauczyciela wyższej od ustalonej w przepisach wydanych na podstawie art. 30 ust. 

5 pkt 1 Karty Nauczyciela. 

 /4 głosy za/ 

Ad 9) 

 Ewa Burak, naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła pismo Pomorskiej 

Biblioteki Pedagogicznej w Słupsku z prośbą o kontynuację współpracy i zawarcie nowej umowy 

najmu lokalu użytkowego znajdującego się w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 1 im. Stefana 

Żeromskiego  z siedzibą w Lęborku przy ul. Dygasińskiego 14 na działalność statutową. Przekazała, 

iż obecna umowa najmu nr 13/2021 została podpisana w dniu 25.10.2021 r. pomiędzy Powiatem 

Lęborskim reprezentowanym przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku  

a Województwem Pomorskim reprezentowanym przez Pedagogiczną Bibliotekę Wojewódzką  

z siedzibą w Słupsku na okres od 1 listopada 2021 r. do dnia 31 października 2024 r. 

 Zarząd wyraził zgodę na kontynuację współpracy i zawarcie nowej umowy najmu lokalu 

użytkowego znajdującego się w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 1 im. Stefana Żeromskiego  

z siedzibą w Lęborku przy ul. Dygasińskiego 14 na działalność statutową. 

 /3 głosy za, 1 głos przeciw/ 

 

Ad 10) 

 Adam Etmański, kierownik Referatu Realizacji Inwestycji przedstawił wniosek w sprawie 

zwiększenia planu wydatków na roboty dodatkowe w Branżowym Centrum Umiejętności - kwota  

48 330 zł. Poinformował, że roboty te mają objąć wykonanie dodatkowych instalacji elektrycznych, 

które są niezbędne do prawidłowego funkcjonowania budynku i placówki. 

 Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie planu wydatków na roboty dodatkowe w BCU  

o kwotę 48 330 zł. 

 /4 głosy za/ 

 

Ad 11) 

 Halina Zielonka, Skarbnik Powiatu przedstawiła pismo Dyrektora Centrum Obsługi Domów 

dla Dzieci w Nowej Wsi Lęborskiej w sprawie zwiększenia 1/2 etatu wychowawcy w Domu dla Dzieci 
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"Siedlisko". Przekazała, iż z informacji przedstawionych w piśmie wynika, że sytuacja opiekuńcza  

i wychowawcza występująca w Domu dla Dzieci „Siedlisko” jest specyficzna, z uwagi na przebywanie 

w niej w sposób ciągły osób wymagających stałego nadzoru ze względu na traumatyczne przeżycia 

oraz współistniejące zaburzenia zachowania i emocji oraz choroby. W opinii dyrektora CODD 

konieczne jest zatrudnienie kolejnego wychowawcy na min. ½ etatu, co umożliwi opracowanie grafiku 

pracy na poziomie gwarantującym bezpieczeństwo oraz zapewni ciągłość pracy i wychowania dzieci 

na poziomie obowiązujących w przepisach prawa standardów.  

 Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie ½ etatu wychowawcy w Domu dla Dzieci 

„Siedlisko”. 

 /4 głosy za/  

 

Ad 12) 

Halina Zielonka, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2024 rok. Omówiła wszystkie zmiany 

i operacje, które zostały ujęte w niniejszej uchwale. 

Zarząd podjął uchwałę nr 48/2024 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 

2024 rok.  

/4 głosy za/ 

 

Ad 13) 

− Adam Etmański, kierownik Referatu Realizacji Inwestycji przedstawił i omówił zadania 

inwestycyjne zgłoszone przez jednostki organizacyjne Powiatu i proponowane do realizacji w 2025 

roku. 

 

− Katarzyna Ramczyk, naczelnik Wydziału Komunikacji przedstawiła i omówiła propozycje 

gmin z terenu powiatu lęborskiego dotyczące inwestycji drogowych planowanych  

i proponowanych do realizacji w 2025 roku.  

 

Ad 14) 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokołował:        Przewodniczący posiedzenia: 

Mateusz Podlewski      Wicestarosta Lęborski 

        Adrian Wenta 

          

                    


